
 

 

ZÁPISNICA 
 

zo zasadnutia RADY ŠKOLY 

       Evanjelického gymnázia J.A. Komenského, Škultétyho 10 v Košiciach 

 

Dátum a miesto konania: 13. 01. 2025,  Košice 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

 

Program:  1. Otvorenie. 

  2. Aktuálne výzvy a príležitosti v materiálnom, personálnom a duchovnom rozvoji  

      školy. 

                        3. Rôzne, diskusia. 

  4.  Záver. 

   

K priebehu zasadnutia: 

 

Ad 1:   

          Predsedníčka rady školy pani Kolárová privítala prítomných členov.  Skonštatovala, že sa 

jedná o posledné zasadnutie rady školy pred novými voľbami do rady školy. Modlitbou poslúžil 

pán Linkesch.  

 

Ad 2:  

 Pán riaditeľ poďakoval všetkým členom za ich prácu v rade školy. Dostal poverenie od 

zriaďovateľa, aby  zabezpečil  nové voľby do RŠ do 1. marca 2025. 

 Pán riaditeľ informoval prítomných o zmenách v termínoch prijímacích skúšok. Pôvodne 

sa mali konať až v máji, ale podľa nového usmernenia sa budú konať v marci. V tom čase sa 

budú konať aj písomné maturitné skúšky. Deň otvorených dverí na našej škole sa bude konať 7. 

februára a prihlášky na strednú školu sa musia podať do konca februára. 

 Pán riaditeľ sa pochválil úspechmi našich učiteľov a žiakov. Oznámil prítomným, že po 

pani učiteľke Gabriele Podrackej bola nominovaná na ocenenie  Cena Dionýza Ilkoviča aj pani 

učiteľka Hedviga Turčeková. Za úspešnú reprezentáciu Slovenska - bronzovú medailu v 

medzinárodnej biologickej olympiáde bola ocenená prezidentom SR a ministrom školstva naša 

žiačka,  Kristína Krišková.  

 V personálnej oblasti u pedagogických zamestnancov sme riešili zastupovanie pána 

Vecana počas jeho rodičovskej dovolenky. U nepedagogických zamestnancov nám budú končiť 

dve upratovačky, jedna skončila pracovný pomer v decembri 2024 a druhá končí koncom 

februára. Tieto miesta budeme obsadzovať na polovičný úväzok a prijímame od februára 2025 

pani na vrátnicu ako informátorku. 

 Ďalej pán riaditeľ informoval, že tak ako vlani, aj tohto roku organizujeme školský ples 

a vyzval prítomných na pomoc pri zabezpečení cien do tomboly. Pán riaditeľ poďakoval pánovi 

Polanovi za pomoc pri zabezpečení spoločenskej sály na konanie plesu. Ples sa bude konať 1. 2. 

2025 v Spoločenskom pavilóne v Košiciach. 

 

 



 

 

 

 Na prelome mája a júna navštívi Slovensko spevácky zbor Concordia z USA a bude 

vystupovať spolu s našim spevokolom Chorus Comenianus aj v našom evanjelickom  chráme 

v Košiciach a v Prešove. Vystúpenia bude vysielať slovenská televízia. 

 

Ad 3:  

          Petra Kokoruďová informovala prítomných o účasti na ProEduco - veľtrhu vzdelávania, 

ktorý bol veľmi dobrou propagáciou školy. Väčšina prítomných poďakovala ostatným členom za 

spoluprácu,  nakoľko v budúcom období už nebudú pôsobiť v rade školy. 

 

Ad 4:  

          Na záver  sa predsedníčka rady školy rozlúčila s prítomnými, poďakovala im za prácu 

počas celého funkčného obdobia. Modlitbou poslúžil pán Havrila. 

 

 

Uznesenie z rady školy: 

Rada školy  na svojom zasadnutí neprijala žiadne uznesenie: 

 

 

V Košiciach 13. 01.2025 

 

 

 

Zápisnicu overil: Mgr. Ondrej Kolárovský   ........................................ 

                                     overovateľ                podpis 

 

 

 

 

Zápisnicu vyhotovila: Bc. Iveta Kuchárová             .......................................... 

       zapisovateľka      podpis 


